
Til:                                   Susanne Poulsen
Emne:                              SV: VS: Gildbroskolens udearealer og legepladser
 
 
 
Med venlig hilsen

Marie-Louise Lassen
Direktionssekretær
Direkte 43 57 74 00
Email mlo@ishoj.dk

 
 

Ishøj Kommune  

Ledelsessekretariatet
Ishøj Store Torv 20
2635 Ishøj
Telefon +45 43 57 75 75
www.ishoj.dk

 

 
Fra: Susanne Poulsen 
Sendt: 25. april 2017 22:41
Til: Marie-Louise Lassen
Cc: Lisbet Lentz
Emne: Fwd: VS: Gildbroskolens udearealer og legepladser
 
Kære Marie-Louise
 
Vil du sætte nedenstående henvendelse fra Formanden for GIldbroskolens bestyrelse på BU til drøftelse.
 
Hilsen
Susanne

Sendt fra min iPad

Start på videresendt besked:

Fra: Leif Gaard Bjarning <38676@ishoj.dk>
Dato: 25. april 2017 kl. 10.48.26 CEST
Til: Susanne Poulsen <SPO@ishoj.dk>
Cc: 'Jens Nyrup Jensen' <jens@dragsdal.dk>
Emne: VS: Gildbroskolens udearealer og legepladser

Kære Susanne
 
Jeg har modtaget nedenstående mail fra Jens N. Jensen, bestyrelsesformand for Gildbroskolens skolebestyrelse, vedr. skolens
udearealer og legeredskaber.
Jeg tænker, at du er den rette at sende den videre til.
 
Med venlig hilsen

Leif Gaard Bjarning
Skoleleder
Direkte 43 57 19 35
Email 38676@ishoj.dk

 
 

Ishøj Kommune  

Gildbroskolen
Gildbrovej 39
2635 Ishøj
Telefon 43 57 19 30
www.ishoj.dk

 

Fra: Jens Nyrup Jensen [mailto:jens@dragsdal.dk] 
Sendt: 24. april 2017 22:56
Til: Leif Gaard Bjarning
Emne: Gildbroskolens udearealer og legepladser
 
Til Ishøj Kommune
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http://ishoj.dk
mailto:38676@ishoj.dk
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mailto:jens@dragsdal.dk
mailto:38676@ishoj.dk
http://ishoj.dk
mailto:jens@dragsdal.dk


Skolebestyrelsen ser med kraftigt stigende bekymring på tilstanden af Gildbroskolens udearealer. Vi har senest fået indsigt i
tilstandsrapporten for legepladser og udearealer tilhørende Gildbroskolen. Denne rapport viser med al tydelighed, at der vil være stærkt
begrænsede muligheder for at benytte legeredskaber og øvrige udearealer for Gildbroskolens elever indenfor 1-2 år, da en meget stor del
vil skulle fjernes af sikkerhedsmæssige årsager (råd m.m.).

Vi anmoder derfor Ishøj Kommune om at komme med en samlet plan for at bringe udearealerne ved Gildbroskolen i en tilstand, der er
Ishøj Kommune værdig.

Det er ikke gået vores bevidsthed forbi, at der er blevet bevilget betragtelige beløb til fornyelse og etablering af udearealer på andre skoler i
Ishøj. Til sammmenligning kan det oplyses, at flere af Gildbroskolens legeredskaber har en alder på over 40 år, da der i forbindelse med
renovering af skolen i 2002-2005 ikke blev etableret nye legepladser, men de gamle blev genbrugt.
 
Ydermere savner vi stadig et svar på vores henvendelse fra sidste år om, hvorfor Gildbroskolens multibane skulle nedtages, og hvorledes
Ishøj Kommune vil kompensere for tabet af denne udfoldelsesmulighed, der er meget savnet af eleverne, og i særdeleshed
udskolingseleverne som nu ikke har nogen boldbane eller lignende at udfolde sig på.

Til inspiration kan det nævnes, at multibanen vil kunne genetableres ud mod skolens P-plads (Gildbrovej), hvis placeringen var årsag til
nedlæggelsen.
Vi har også andre forslag til udnyttelse/fornyelse af arealer. Bla.er der, så vidt vi ved, ikke en parkourbane i Ishøj.
 
Skolebestyrelsen står gerne til rådighed for yderligere oplysninger og hjælp, skulle dette ønskes.
 
Med håbet om et snarligt og positivt svar.

Skolebestyrelsen på Gildbroskolen
Jens Nyrup Jensen

PS: Skulle Ishøj Kommune mod forventning vælge at ignorere denne henvendelse, kan vi ikke afvise, at et læserbrev i Sydkysten vil være
næste forsøg på at få Ishøj Kommune i tale.
 

tel:20 02 20 05

